
 

 

Protokoll för Styrelsemöte för Lindesbergs Golfklubb 

Tisdag den 10 december 2024 kl. 17.30 

Plats: Konferensrummet Hyttan. 
 

Närvarande: Jannicke Jennsjö, Annika Lundin, Joakim Quattrini, Fredrik Öster, Therese 

Hjelseth, Mikael Berglund (adjungerad), Ulrika Ahlström (adjungerad) Per Nyberg 

(adjungerad). 

Frånvarande: Tommy Råberg, Benny Gill. 

 

§119. Mötets öppnande –  

Jannicke förklarar mötet för öppnat. 

 

§120. Val av protokolljusterare – 

Annika Lundin valdes att justera protokollet. 

 

§121. Godkännande av dagordning – 

Dagordningen godkändes.  

 

§122. Anmälan inkomna frågor – 

Inga inkomna frågor.  

 

§123. Föregående möte – 

a) Signering av protokoll  

Utförs av berörda styrelsemedlemmar.  

b) Uppföljning av släpande frågor  

Inga släpande frågor.  

 

§124. Ekonomi – 

Utfallet i november blev en sämre månad än budgeterat. En anledning är en lägre beläggning 

än budgeterat på hotell och stugby.   

 

§125. Verksamhetsrapport – 

a) Säkerhet  

Säkerhets ronderna görs kontinuerligt.   

Diskussion fördes om drivingrange och framtida behov av förändring. 

b) Golf & bana 

Greenerna är vintertäckta och blev besprutade mot snömögel innan dukarna lades på. 

Klubben har haft en översyn av träd som ska avverkas runt greener och tees, av 

säkerhetsskäl då många av träden är stora så utförs detta arbete av fackman. Träden 

kommer att avverkas för att få in mer ljus på dessa områden vilket kommer att ge 



 

bättre spelytor. El dragningen till framtida robotar är gjord och 750meter kabel ligger 

nu nedgrävd på banan.  

c) Padel  

Inget nytt.  

d) Hotell och stugby 

November hade enbart 130 gästnätter vilket är sämre än beräknat. December ser 

bättre ut och budgeten på 3.3 miljoner kronor kommer att nås.  

 

§126. Uppföljning av strategimöte – 

Uppdraget som klubbledningen har fått att ta fram olika scenarion för hur en ökning av 

medlemsantalet skulle kunna se ut ligger kvar och ska redas ut hur det skulle påverka 

bokningsläget. Klubbledningen ska också titta på hur SGF’s nya kredits-system skulle kunna 

användas på Lindesbergs golfklubb.  

 

§127. Budget 2025 –  

Budgeten för 2025 gick igenom på höstårsmötet och inget nytt har tillkommit efter det.  

 

§128. Höstmötet uppföljning –  

Mötet gick bra och de nya ålderskategorierna, medlemsavgifterna och budgeten gick igenom.  

 

§129. Övrigt –  

a) Rapport & analysverktyget Businessboard 

Ett nytt rapportsystem som heter Businessboard ska testas. Det är ett rapportsystem 

och analysverktyg, baserat på databaserna GIT (Golfens it system) och vårt 

ekonomisystem VISMA. Det är avsett att förenkla och effektivisera framtagning av 

rapport på såväl månads- som årsbasis, och det kan med sitt upplägg (databaserna) 

användas för både analys av spelstatistik etc som ekonomi för hela verksamheten (inkl 

hotell etc). 

Våra ekonomiprocesser dvs budget, bokslut med balansräkning och resultaträkning, 

likviditetsprognos etc kan förenklas betydligt. Verktyget är framtaget och utvecklas 

vidare av 2 erfarna f.d klubbchefer så verklighetsförankringen är given.  

b) Möte med byggnadsnämnden 

Per hade ett möte med mark och exploateringsnämnden på Lindesbergs kommun där 

de pratade om säkerheten på rangen. Marken utanför rangen är inte golfklubbens och 

vill man göra ett ärende av det så får man skicka in en detaljplansändring till 

kommunen vilket är kostsamt och tar tid och vad utfallet skulle bli är oklart. 

Klubbledningen får i uppgift att ta fram olika förslag för hur man skulle kunna 

säkerställa säkerheten runt rangen. En första åtgärd skulle kunna vara att stänga av 

vägen bredvid rangen och för att göra detta skickas ett ärende till kommunen in. 

 

 



 

c) TrackMan 

En ombyggnad i padelhallen pågår för att förbereda plats för den andra 

golfsimulatorn. Den första simulatorn är snart klar att användas och till den andra 

inväntas den tekniska utrusningen från Trackman som ska kopplas in. Stor eloge ges 

till Elitlaget som utförde arbetet.   

 

Beslut om att skaffa robotar till klippning av ruffen till säsong 2025 togs.  

 

 

 

§130. Nästa möte – 

Tisdag 14 januari 2025 kl. 17.30 

 

§131. Mötets avslutande –  

Jannicke tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

Vid protokollet             Justeras  Justeras 

………………………..            ………………………..  ………………………… 

Ulrika Ahlström            Jannicke Jennsjö  Annika Lundin      


